
 

 

1. sestanek delovne skupine vrtca Medo  

dne 26. 9. 2023 

v učilnici za N6 OŠ Janka Kersnika na Brdu pri Lukovici 

 

Seja se je pričela po uvodnem skupnem delu Sveta staršev OŠ Janka Kersnika. 

Prisotni: lista prisotnih 

Prisotni so se zbrali za obravnavo dveh točk dnevnega reda sveta staršev: 

1. Pregled in mnenje o poročilu o delu vrtca za leto 2022-2023 

2. Pregled osnutka Letnega delovnega načrta vrtca za šolsko leto 2023-2024 

3. Razno 

Sejo je vodila vodja VVE Medo ga. Barbara Knap.  

 

K1: Ga. Barbara Knap je predstavila poročilo o delu vrtca za leto 2022-2023. Prisotni so gradivo 

prijeli pred sejo po e-pošti. Predstavili so se cilji, ki so bili realizirani, sodelovanje s starši, delo 

svetovalne službe, obravnavanje otrok s posebnimi potrebami, prehrana in dietne in zdravstvene 

posebnosti, delovanje sklada vrtca.  

Prisotni niso imeli pripomb.   

K2: Ga. Barbara Knap je predstavila letni načrt VVE Medo za leto 2023-2024, ki so ga prisotni prejeli 

pred sejo po e-pošti. Predstavila se je organizacija dela, rdeča nit šolskega leta, ki ostaja enaka kot 

v lanskem šolskem letu Prijatelji narave. Dejavnosti bodo vezane na bližnjo okolico (gozd, poljske 

poti, bajerji …)  občutenje narave z vsemi čutili. Tabor bo potekal v začetku junija v Gozdu Martuljek. 

Vsem otrokom bo v vrtcu ponovno omogočen gledališki abonma, izvajalec Mini teater. V letošnjem 

šolskem letu bo organiziran božično – novoletni bazar. Babice in dedki bodo med nas vabljeni v 

spomladanskem obdobju. Predstavljena so bila sredstva sklada in način zbiranja.  

Prisotni niso imeli pripomb. 

K3: Razno: 

Mazanje otrok s sončnimi kremami – v vrtcu se otrok ne maže s sončnimi kremami, prav tako ne 

šprica s prepelenti proti klopom.   

Starši so izpostavili preveč oblečene otroke v toplih mesecih, da se otrok ne slači pravi čas. To se 

dogaja predvsem, ko so skupine združene. Povedano je bilo, da so bile strokovne delavke na to 

opozorjene. Trudimo se, da se otroke opozarja da so primerno oblečeni, vendar nekateri otroci se 

ne želijo sleči, spet drugi nimajo primerne obleke (niso oblečeni večplastno).  

Odjavljanje otrok je z letošnjim šolskim letom do 7.00 ure, zaradi priprave primerne količine obrokov 

kot priprave diet, prav tako pa tudi zaradi lažje organizacije dela ob večjih odsotnostih strokovnih 

delavk.  

Opozorjeno je bilo, da pri invalidskih parkirnih prostorih še manjka tabla. Občina je s tem seznanjena. 

S strani vrtca bo občina še enkrat na to opozorjena.  

Prenova igrišča na Prevojah – zamenjava umetne trave in postavitev senčil za igrišče za najmlajše. 

Pridobile se bodi ponudbe in nato poslala prošnja na Občino za sofinanciranje. Starši so predlagali 

kakšno delovno akcijo, da se uredi igrišče (očisti, pobrusi in pobarva igrala, mize, klopi …). Dogovor 



 

 

je bil, da vodja vrtca skupaj s hišnikom popiše dela in se nato na delovnem sestanku dogovorimo o 

možnosti izvedbe delovne akcije.  

Še enkrat je bila pohvaljena Medvedkova olimpijada in podan predlog, da se ponovno organizira na 

podoben način, zbiranje prostovoljnih prispevkov za sklad vrtca. Povedano je bilo, da v letošnjem 

šolskem letu nimamo načrtovane Medvedkove olimpijade v takšni obliki, bo pa realizirana v 

spomladanskem času.  

Tabor – s strani ene mamice je bilo povedano, da bi moral imeti vrtec nekoga, ki na taboru poskrbi 

za otroke s zdravstvenimi posebnostmi. V lanskem šolskem letu so imeli težave z obiskom tabora 

zaradi zdravstvene posebnosti, saj je vzgojiteljica morala prevzeti odgovornost za dajanje zdravila. 

Povedano je bilo, da vrtec nima možnosti nekoga zaposliti ali zagotoviti dodatno osebo, to v 

normativih ni predvideno. Prav tako je tabor dodatna plačljiva dejavnost za kateri se starši odločajo 

sami. Vsako leto se trudimo in obnavljamo znanja iz nudenje prve pomoči in se izobražujemo kako 

postopati ob hujših alergijskih reakcijah.  

Termin božično – novoletnega bazarja bo sporočen naknadno (predviden je v tednu 20. – 24. 11. 

2023). 

S strani staršev je bilo izpostavljeno, da je bilo letos nekaj nezadovoljstva na sestanku novincev, 

glede razporejanja otrok v enoto Krašnja. Povedano je bilo, da se vsako leto trudimo, da oblikujemo 

čim bolj čiste skupine in da sprejmemo čim več otrok. Letos je bilo nezadovoljstvo z letniki 2021, saj 

so bili skoraj vsi sprejeti v enoto Krašnja. Na Prevojah nam normativi niso dopuščali vključitev teh 

otrok. Res je, da je v občini kar nekaj na novo priseljenih družin, ki mogoče ne vedo, da imamo enoto 

v Krašnji in so bili zato presenečeni. V prihodnje bomo bolj pozorni in starše o tej možnosti tudi sproti 

obveščali.   

Dogovorili smo se, da se delovna skupina staršev za vrtec ponovno sestane v sredo, 25. 10. 2023. 

Vabilo bo poslano naknadno po elektronski pošti.  

 

Zapisala: 

Barbara Knap 


